
Вукадиновић у Скупштини: Да ли министар Стефановић осећа личну одговорност због лажне афере са оружјем пронађеним у Јајинцима, „државног удара“ и цурењем података из истрага?
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Зашто се одустало од истраге у вези са оружјем у близини куће председника Србије
Александра Вучића у Јајинцима, ко су страни агенти који делују у Србији, граница
између Србије и БиХ, нека су од питања која су на почетку данашње седнице
постављали посланици републичког парламента.

  

  

Зоран Живковић: Зашто је јавност обмањивана о наводном покушају атентата на
Вучића? Који је ефекат циркуса с кићењем града?

  

Посланик Нове Странке Зоран Живковић питао је које су чињенице утврђене па је
Тужилаштво одлучило да нема основа да се настави истрага о оружју нађеном у
Јајинцима  и зашто је "јавност више од годину дана
обмањивана о наводном покушају атентата на Вучића".
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Премијерку Ану Брнабић и министра унутрашњих послова Небојшу Стефановића
Живковић је питао о случајевима паљења аутомобила начелника Полицијске управе
Ниш пре два месеца, али и ноћашњег паљења аутомобила заменика градоначелника
Ниша.

  

Поводом новогодишње расвете у Београду, Живковић је питао који је ефекат "прошлог
оди шњег 
циркуса са кићењем града
када су обећаване 
стотине милиона евра
од посете туриста".

  

Премијерку је питао и да ли је смањен број агенција што је, каже, Вучић обећао пре пет
година, те да ли је смена �под притиском� директорке Агенције за борбу против
корупције Мајде Кршикапе, за коју каже да се представља као њена оставка, део
операције укидање агенција.
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  Ђорђе Вукадиновић: Да ли министар Стефановић осећа личну одговорност збогафере са оружјем пронађеним у Јајницима и цурењем података из истрага;доставити елаборат о ауопуту Ниш-Мердаре-Приштина-Албанија  Ђорђе Вукадиновић из посланичког клуба Нова Србија - Покрет за спас Србије питао јеВучића да ли је "девалвирање и бламирање Савета за националну безбедност" јер јеповод за заказивање данашње седнице интервју Бакира Изетбеговића, и то на основуделимично нетачно пренесене изјаве.  Министра полиције Небојшу Стефановића питао је да ли осећа личну одговорност заизјаве које је пре годину дана давао у вези са оружјем нађеним у Јајинцима за које се,каже, испоставило да су "вишенедељна медијска драма, нека врста обмане и ширењалажних вести, а које се могу подвести под узбуњивање јавности и ширење панике".    Питао је и шта је предузето поводом спречавања цурења информација из истрага упроверене медије блиске власти у којима се, наводи, незаконито пласирају детаљи истрага.  Од министарке саобраћаја, грађевинарства и инфраструкутре Зоране Михајловићтражио је да достави елаборат о оправданости аутопутаНиш-Мердаре-Приштина-Албанија , наводећи да је реч о ад хокполитичкој одлуци пласираној на састанку Вучића и Едија Раме на састанку са немачкомканцеларком Анеглом Меркел.  
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  Гордана Чомић: Ко је у БИА одговоран за извештај о деловању страних агената уСрбији  Посланица ДС Гордана Чомић питала је министра полиције о извештају о наводномизненадном и појачаном деловању страних агената у Србији, и ко је у БИА одговоран за тај извештај.  Она је од министра спољних послова Ивице Дачића тражила да достави план рада увези са утврђивањем границе између Србије и БиХ, наводећи да би то тебало да будетема приликом посете чланова Председништа БиХ Србији 6. децембра.  

  Ана Стевановић: Вучић, докази и оставка  Посланица ДЈБ Ана Стевановић питала је министра здравља Златибора Лончараповодом, како каже, чудних ствари које се дешавају у Дому здравља Палилула накондоласка новог руководства, шта ће предузети да спречи малтерирање лекара и њиховопремештање из једне у другу установу, и пацијената који због тога не знају где су имздравствени картони.  Питала је и о наводима да је више од 50 радника ЈП "Поште Србије" суспендованозбог штрајка , а председницу парламента МајуГојковић да ли апелује на владу да достави посланицимапредлог буџета за 2018. с озбиром на то да је по закону то требало да уради до 1. новембра.  Вучића је питала када ће, као што је обећао, "доставити доказе о томе да су некеорганизације добијале новац за кампању против њега због случаја Савамала", а поновоје тражила од њега да одговори када ће поднети оставку на место председника СНС.  Милија Милетић: Кад ће кренути мобилне лекарске екипе за потребе сеоскихподручја  Посланик Уједињене сељачке странке Милија Милетић питао је Министарство здрављада ли ће бити упостављене мобилне лекарске екипе за потребе сеоских подручја укојима већину чине старачка домаћинства, Управу за ветерину да ли ће подржатиформирање Удружење ветеринарских техничара, а Министарство привреде и министрабез портфеља Милана Ккобабића да ли задруге могу да користе средства које дајеминистарство запошљавање.  
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  Иван Костић: Колико је нових пријава пребивалишта у Београду  Посланик Двери Иван Костић навео је да још није разјашњена несрећа у предузећу "Милан Благојевић"у Лучанима која се десила 14. јула ове године, и у којој су погинула два радника.  Он је од Министарства за рад, запошљавање, борачка и социјална питања иИнспектората за рад тражио извештај о увиђају који је обављен непосредно наконексплозије.  Костић је питао МУП колико је држављана Србије у протеклих месец дана пријавилосвоје пребивалиште на територији Града Београда, наводећи да је јуче пун аутобус радника "Еклектровојводине" из Суботице кренуо уБеоград да се пријави.  Навео је да је сваки шеф смене на Хоргошу и Келебији на царини добио обавезу да својерођаке и пријатеље који нису пријављени у Београду, а живе у главном граду Србије, дасе пријаве на територији Београда.  - Претпостављам за наредне београдске изборе - додаје Костић.  Неђо Јовановић: Мало и о екологији  Посланик СПС Неђо Јовановић је, поводом започетих активности на решавању питањадепоније у Винчи, питао министра заштите животне средине Горана Тривана о функционисању тедепоније у прозводњи такозване зелене енергије, а интересовало га је да ли ће ВладаСрбије да помогне Ужицу у изградњи постројења за пречишћавање отпадних вода.  Након питања, посланици су наставили начелну расправу о Предлогу закона омедицинским средствима, о допуни Закона о здравственој документацији иевиденцијама, као и о потврђивању Финансијског уговора о Клиничким центрима измеђуРепублике Србије и Европске инвестиционе банке.  (Танјуг)  
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